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	Le 2 mars 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Lynda Arcari

Applicant

- and -

John A. Dawson, Corporation of the City of Kitchener and Region of 
Waterloo

Respondents
	
	ENTRE :

Lynda Arcari

Demanderesse

- et -

John A. Dawson, Corporation of the City of Kitchener et Region of 
Waterloo

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to add the Corporation of the City of Kitchener and the Region of Waterloo as a respondents on the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C61273, 2016 ONCA 715, dated September 30, 2016, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête en vue d’ajouter la Corporation of the City of Kitchener et la Region of Waterloo comme intimées à la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C61273, 2016 ONCA 715, daté du 30 septembre 2016, est rejetée avec dépens.
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